

Dr. Fang QI 祁放博士

Partner, Fangda Partners 上海市方达律师事务所, 合伙人

Dr. Fang Qi has represented clients in all stages of patent, trade secret, trademark, copyright and antitrust litigation. Fang has extensive experience working with electronics, telecommunication, new energy, pharmaceutical, petrochemical, consumer goods, and manufacturing companies. A number of Fang's cases have been selected as annual leading or top ten cases by the Supreme Court, the regional high courts and the State Intellectual Property Office. Fang is a frequent speaker on various intellectual property and antitrust issues and co-author of the treatise "Intellectual Property Rights in China" (Westlaw, Business Laws of China). Fang was named as one of the 100 top attorneys by China Business Law Journal and recommended by Chambers, China Law and Practice and Asialaw as a leading lawyer in the intellectual property litigation.

Fang graduated from Columbia Law School, where he was a Harlan Fiske Stone Scholar and articles editor of the Columbia Science and Technology Law Review.

祁放博士与电子、通讯、新能源、石油化工、医药、消费品、以及制造公司有丰富的合作经验。祁放博士的工作包括帮助客户保护技术秘密和发明、参与知识产权相关的交易、和代理各个阶段的知识产权侵权和反垄断纠纷。祁放博士代表客户处理的多个案件被最高人民法院,省高院和知识产权局评为年度 10 大或最佳案件。祁放博士在各类知识产权和反垄断问题上均有广泛的研究和评论,同时也是《中国知识产权》一书的作者之一。祁放博士被《中国商法》评为 100 位最杰出的律师之一,也被钱伯斯,中国法律实践和亚洲法律列为知识产权诉讼领域的推荐律师。

祁放博士毕业于哥伦比亚大学法学院。在校期间,他是 Harlan Fiske Stone 奖的获得者,以及《哥伦比亚科学和技术法学评论》的编辑。



Ms. Wanning ZHOU 周晚宁律师

Partner, Guantao Law Firm 北京观韬中茂律师事务所, 合伙人

Ms. ZHOU has extensive experience in domestic and foreign commercial practice, especially in domestic companies, commercial litigation, international trade and investment, cross-border e-commerce, and foreign intellectual property rights. She is a licensed attorney in both PRC and the State of California, USA.

Based on her professional legal background in international economic law and common law, and her rich experience in domestic and foreign-related commercial practice, Ms. Zhou has provided comprehensive legal services to many clients and has been widely praised by them.

In addition to her professional background in law, Ms. Zhou is a qualified securities practitioner, a qualified fund practitioner, and a qualified insurance intermediary in Hong Kong, and she has unique insights into the design of shareholding structures of domestic and foreign companies and cross-border asset allocation.

周晚宁律师于华东政法大学获得国际经济法法学学士学位、于香港中文大学获得国际 经济法法学硕士学位,中国执业律师、美国加利福尼亚州执业律师。

周律师有着丰富的国内及涉外商事领域的法律执业经验,尤其是在国内公司、商事诉讼、国际贸易与投资、跨境电子商务、涉外知识产权领域拥有独特的专长。

基于其国际经济法及英美法的专业法律背景以及丰富的国内及涉外商事领域的法律执业经验,周律师为众多客户提供了综合性的法律服务,并获得客户的广泛好评。

除法学专业背景外,周律师还拥有证券从业资格、基金从业资格及香港保险中介人资格,对境内外公司股权架构设计、跨境资产配置有着独到见解。